

## PUBLIC NOTICE OF ELECTION

**ELECTION DAY: NOVEMBER 3, 2024**

**PUBLIC NOTICE** is hereby given by Lucie Dumas, Returning Officer, to the electors of the Riverside School Board **THAT:**

- The following positions are open for nominations:
  - Chair of the School Board
  - Commissioners for:
    - ▶ Electoral division 1 ▶ Electoral division 5 ▶ Electoral division 9
    - ▶ Electoral division 2 ▶ Electoral division 6 ▶ Electoral division 10
    - ▶ Electoral division 3 ▶ Electoral division 7 ▶ Electoral division 11
    - ▶ Electoral division 4 ▶ Electoral division 8

- Nominations for these positions must be filed with the electoral officer **by appointment** on the following days and times:

**FROM SEPTEMBER 24, 2024 to SEPTEMBER 29, 2024**

Tuesday, September 24, 2024 from 10:00 a.m. to 5:00 p.m.  
Wednesday, September 25, 2024 from 10:00 a.m. to 6:00 p.m.  
Thursday, September 26, 2024 from 10:00 a.m. to 5:00 p.m.  
Friday, September 27, 2024 from Noon to 8:00 p.m.  
Saturday, September 28, 2024 from Noon to 8:00 p.m.

**Sunday, September 29, 2024 Noon to 5:00 p.m.**

**(no appointment necessary)**

- If two or more candidates are nominated for the same position:

- **A poll will be held on November 3, 2024 from 10:00 a.m. – 8:00 p.m.**
- **An advanced poll will be held on October 27, 2024 from Noon – 8:00 p.m.**

- Lorraine Marchand is nominated as Election Clerk.
- An elector who does not have a child admitted to educational services in the English language or French language school board that covers his/her home address may choose to exercise or revoke his/her right to vote at an English language school board. This choice is made by sending the **Notice of Choice**, in writing, to the Returning Officer of the English language school board between **September 20, 2024 and October 4, 2024**.

- The Returning Officer can be reached by telephone at 450 672-4010 ext. 5641 or by e-mail at **Elections.ReturningOfficer@rsb.qc.ca** or by mail at 7525 chemin de Chambly, Saint-Hubert, Québec J3Y 0N7.

Issued in Saint-Hubert, on September 20, 2024.

Lucie Dumas, Returning Officer

## AVIS PUBLIC D'ÉLECTION

**JOUR DU SCRUTIN : 3 NOVEMBRE 2024**

**AVIS PUBLIC** est, par la présente, donné par Lucie Dumas, présidente d'élection, aux électeurs de la Commission scolaire Riverside, **QUE:**

- Les postes suivants sont ouverts aux candidatures :

- Présidence de la commission scolaire
- Commissaires pour :
  - ▶ Circonscription 1 ▶ Circonscription 5 ▶ Circonscription 9
  - ▶ Circonscription 2 ▶ Circonscription 6 ▶ Circonscription 10
  - ▶ Circonscription 3 ▶ Circonscription 7 ▶ Circonscription 11
  - ▶ Circonscription 4 ▶ Circonscription 8

- Toute déclaration de candidature à ces postes devra être produite auprès du président d'élection **sur rendez-vous** aux jours et heures suivants :

**DU 24 SEPTEMBRE 2024 AU 29 SEPTEMBRE 2024**

Mardi, 24 septembre 2024 de 10h00 à 17h00  
Mercredi, 25 septembre 2024 de 10h00 à 18h00  
Jeudi, 26 septembre 2024 de 10h00 à 17h00  
Vendredi, 27 septembre 2024 de 12h00 à 20h00  
Samedi, 28 septembre 2024 de 12h00 à 20h00  
**Dimanche, 29 septembre 2024 12h00 à 17h00**

**(sans rendez-vous)**

- Si plus d'un candidat pose sa candidature à un même poste :
  - **un scrutin sera tenu le 3 novembre 2024 de 10h00 à 20h00**
  - **un vote par anticipation sera tenu le 27 octobre 2024 de 12h00 à 20h00**
- Lorraine Marchand est nommée au poste de secrétaire aux élections.
- Un électeur qui n'a pas d'enfant admis aux services éducatifs de la commission scolaire francophone ou anglophone qui dessert son domicile peut choisir d'exercer ou de révoquer son droit de vote dans la commission scolaire anglophone. Il fait ce choix en faisant parvenir un **Avis de Choix**, par écrit, à la présidente d'élection de la commission scolaire anglophone entre **le 20 septembre 2024 et le 4 octobre 2024**.
- La présidente d'élection peut être rejointe par téléphone au 450 672-4010 poste 5641 ou par courriel à **Elections.ReturningOfficer@rsb.qc.ca** ou par la poste au 7525 chemin de Chambly, Saint-Hubert (Québec) J3Y 0N7.

Donné à Saint-Hubert, le 20 septembre 2024.

Lucie Dumas, présidente d'élection